

Statistische Data

Januari 2026

Inhoudsopgave

01 U-Rendement.....	2
02 UL-Korting op basis van 3%.....	2
03 UL-Korting op basis van 4%.....	2
04 T-Rendement.....	3
05 TL-Korting op basis van 3%	3
06 TL-Korting op basis van 4%	3
07 Fiscale marktrente	4
08 Consumentenprijsindex	4
09 Grondslagen voor individuele waardeoverdrachten	5
10 AOW-bedragen	6
11 ANW-bedragen	7
12 WIA.....	8
13 Minimumloon.....	8
14 Grenzen van afkoop.....	8
15 Fiscaal minimale franchise	9
16 Maximaal pensioengevend loon	9
17 Belastingcijven.....	10
18 Premiepercentages.....	13
19 Wettelijke rente	14

01 U-Rendement

Jaar	Jan	Feb	Mrt	Apr	Mei	Jun	Jul	Aug	Sep	Okt	Nov	Dec	Gem.
2021	-0,55%	-0,57%	-0,56%	-0,47%	-0,40%	-0,31%	-0,29%	-0,29%	-0,37%	-0,42%	-0,39%	-0,30%	-0,41%
2022	-0,26%	-0,25%	-0,17%	0,00%	0,25%	0,48%	0,84%	1,12%	1,24%	1,38%	1,68%	2,08%	0,70%
2023	2,24%	2,33%	2,43%	2,62%	2,64%	2,67%	2,66%	2,72%	2,79%	2,85%	2,95%	2,98%	2,66%
2024	2,85%	2,59%	2,43%	2,48%	2,58%	2,66%	2,72%	2,75%	2,68%	2,56%	2,46%	2,46%	2,60%
2025	2,42%	2,48%	2,48%	2,60%	2,63%	2,64%	2,58%	2,57%	2,62%	2,70%	2,71%	2,69%	2,59%
2026	2,71%												

02 UL-Korting op basis van 3%

Jaar	Jan	Feb	Mrt	Apr	Mei	Jun	Jul	Aug	Sep	Okt	Nov	Dec	Gem.
2021	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%
2022	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%
2023	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%
2024	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%
2025	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%
2026	0,00%												

BEREKENINGSWIJZE UL-KORTING

U-Rendement	UL-Korting
$u \leq 3\%$	0
$3\% < u \leq 5\%$	$8,0 * (u - 3)$
$5\% < u \leq 7\%$	$5,5 * (u - 5) + 16$
$7\% < u \leq 9\%$	$4,5 * (u - 7) + 27$
$9\% < u \leq 11\%$	$4,0 * (u - 9) + 36$
$11\% < u \leq 14\%$	$3,0 * (u - 11) + 44$
$u > 14\%$	53

03 UL-Korting op basis van 4%

Jaar	Jan	Feb	Mrt	Apr	Mei	Jun	Jul	Aug	Sep	Okt	Nov	Dec	Gem.
2021	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%
2022	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%
2023	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%
2024	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%
2025	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%
2026	0,00%												

BEREKENINGSWIJZE UL-KORTING

U-Rendement	UL-Korting
$\leq 4\%$	0
$4\% < u \leq 6\%$	$8,0 * (u - 4)$
$6\% < u \leq 8\%$	$5,5 * (u - 6) + 16$
$8\% < u \leq 10\%$	$4,5 * (u - 8) + 27$
$10\% < u \leq 12\%$	$4,0 * (u - 10) + 36$
$12\% < u \leq 15\%$	$3,0 * (u - 12) + 44$
$u > 15\%$	53

04 T-Rendement

Jaar	Jan	Feb	Mrt	Apr	Mei	Jun	Jul	Aug	Sep	Okt	Nov	Dec	Gem.
2021	-0,53%	-0,56%	-0,56%	-0,39%	-0,19%	0,02%	0,05%	0,04%	-0,17%	-0,30%	-0,27%	-0,11%	-0,25%
2022	-0,10%	-0,15%	-0,05%	0,21%	0,49%	0,70%	1,08%	1,42%	1,49%	1,60%	1,86%	2,29%	0,90%
2023	2,37%	2,38%	2,43%	2,63%	2,67%	2,72%	2,72%	2,75%	2,83%	2,88%	3,02%	3,06%	2,71%
2024	2,95%	2,70%	2,53%	2,58%	2,65%	2,74%	2,78%	2,83%	2,76%	2,64%	2,56%	2,59%	2,69%
2025	2,55%	2,62%	2,62%	2,78%	2,83%	2,88%	2,86%	2,85%	2,88%	2,94%	2,94%	2,91%	2,81%
2026	2,93%												

05 TL-Korting op basis van 3%

Jaar	Jan	Feb	Mrt	Apr	Mei	Jun	Jul	Aug	Sep	Okt	Nov	Dec	Gem.
2021	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%
2022	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%
2023	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,16%	0,48%	0,05%
2024	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%
2025	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%
2026	0,00%												

BEREKENINGSWIJZE TL-KORTING

T-Rendement	TL-Korting
$t \leq 3\%$	0
$3\% < t \leq 5\%$	$8,0 * (t - 3)$
$5\% < t \leq 7\%$	$5,5 * (t - 5) + 16$
$7\% < t \leq 9\%$	$4,5 * (t - 7) + 27$
$9\% < t \leq 11\%$	$4,0 * (t - 9) + 36$
$11\% < t \leq 14\%$	$3,0 * (t - 11) + 44$
$t > 14\%$	53

06 TL-Korting op basis van 4%

Jaar	Jan	Feb	Mrt	Apr	Mei	Jun	Jul	Aug	Sep	Okt	Nov	Dec	Gem.
2021	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%
2022	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%
2023	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%
2024	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%
2025	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%	0,00%
2026	0,00%												

BEREKENINGSWIJZE TL-KORTING

T-Rendement	TL-Korting
$t \leq 4\%$	0
$4\% < t \leq 6\%$	$8,0 * (t - 4)$
$6\% < t \leq 8\%$	$5,5 * (t - 6) + 16$
$8\% < t \leq 10\%$	$4,5 * (t - 8) + 27$
$10\% < t \leq 12\%$	$4,0 * (t - 10) + 36$
$12\% < t \leq 15\%$	$3,0 * (t - 12) + 44$
$t > 15\%$	53

07 Fiscale marktrente

Uit het besluit van het Ministerie van Financiën van 30 maart 2018, nr. 2018-2954, blijkt dat het percentage van de marktrente dat gebruikt kan worden bij de berekening van de contante waarde van renteloze verplichtingen wordt aangesloten bij de marktrente zoals vastgesteld in artikel 12.3a van de Uitvoeringsregeling loonbelasting 2011.

De fiscale marktrente wordt met terugwerkende kracht vanaf 1 januari 2017 als volgt vastgesteld:

- Het rekenkundig gemiddelde van het maandelijks u-rendement van de desbetreffende maand en de daaraan voorafgaande elf kalendermaanden

Dit besluit geldt ook voor pensioen- en soortgelijke verplichtingen (waaronder VUT- en backserviceverplichtingen). Als de marktrente die volgt uit dit besluit lager is dan 4%, dan moeten deze verplichtingen op grond van artikel 3.29 van de Wet Inkomstenbelasting 2001 gewaardeerd worden met inachtneming van een rekenrente van **ten minste 4%**.

Jaar	Jan	Feb	Mrt	Apr	Mei	Jun	Jul	Aug	Sep	Okt	Nov	Dec
2021	-0,398%	-0,423%	-0,446%	-0,453%	-0,454%	-0,447%	-0,443%	-0,436%	-0,433%	-0,433%	-0,427%	-0,410%
2022	-0,386%	-0,359%	-0,327%	-0,288%	-0,233%	-0,168%	-0,073%	0,044%	0,178%	0,328%	0,501%	0,699%
2023	0,908%	1,123%	1,339%	1,558%	1,757%	1,939%	2,091%	2,224%	2,353%	2,476%	2,582%	2,657%
2024	2,708%	2,729%	2,729%	2,718%	2,713%	2,712%	2,717%	2,719%	2,710%	2,686%	2,645%	2,602%
2025	2,566%	2,557%	2,561%	2,571%	2,575%	2,573%	2,562%	2,547%	2,542%	2,553%	2,574%	2,593%
2026	2,618%											

08 Consumentenprijsindex

CONSUMENTENPRIJSINDEX, ALLE BESTEDINGEN, (2015=100)

Jaar	Jan	Feb	Mrt	Apr	Mei	Jun	Jul	Aug	Sep	Okt	Nov	Dec	Gem.
2020	105,97	106,64	106,85	107,34	107,18	107,51	108,69	108,13	107,88	108,47	107,61	107,85	107,51
2021	107,62	108,57	108,87	109,36	109,46	109,67	110,23	110,71	110,79	112,18	113,17	114,01	110,39
2022	114,53	115,27	119,46	119,81	119,05	119,05	121,57	123,95	126,89	128,25	124,35	124,94	121,43
2023	123,21	124,45	124,72	126,01	126,26	125,83	127,14	127,70	127,16	127,73	126,40	126,45	126,09
2024	127,11	127,95	128,58	129,42	129,69	129,91	131,82	132,24	131,61	132,26	131,48	131,63	130,31
2025	131,35	132,80	133,33	134,72	134,00	133,96	135,69	135,99	135,92	136,38	135,26*		

CONSUMENTENPRIJSINDEX, ALLE BESTEDINGEN, AFGELEID¹ (2015=100)

Jaar	Jan	Feb	Mrt	Apr	Mei	Jun	Jul	Aug	Sep	Okt	Nov	Dec	Gem.
2020	104,58	105,24	105,44	105,91	105,62	105,83	107,01	106,46	106,21	106,81	105,96	106,19	105,94
2021	105,85	106,77	107,05	107,53	107,63	107,84	108,39	108,87	108,94	110,31	111,29	112,12	108,55
2022	113,64	114,37	118,49	119,21	118,46	118,47	121,88	124,45	127,63	128,98	124,77	125,34	121,31
2023	122,28	123,53	123,82	125,12	125,37	124,88	125,86	126,38	125,85	126,42	125,08	125,13	124,98
2024	125,25	126,07	126,69	127,52	127,79	127,53	129,26	129,67	129,05	129,68	128,91	129,06	128,04
2025	128,66	130,08	130,60	131,96	131,26	131,22	132,91	133,21	133,13	133,58	132,48*		

* Voorlopig cijfer

¹ De afgeleide CPI is berekend als de gewone prijsindex exclusief het effect van de veranderingen in de tarieven van de kostprijsverhogende (zgn. indirecte) belastingen en de consumptie-gebonden belastingen.

09 Grondslagen voor individuele waardeoverdrachten

STERFTE:

De door het Actuarieel Genootschap gepubliceerde overlevingstafel GBM/V 2010-2015 met de volgende leeftijdsterugstellingen:

- 5 jaar voor mannelijke deelnemers
- 3 jaar voor vrouwelijke deelnemers
- 1 jaar voor de vrouwelijke partner van mannelijke deelnemers
- 3 jaar voor de mannelijke partner van vrouwelijke deelnemers

REKENRENTE:

Voor individuele waardeoverdrachten in 2026 **2,954%**, zijnde de op 1 oktober 2025 geldende rente uit de door DNB gepubliceerde rentetermijnstructuur voor de verplichtingen met een looptijd van 25 jaar.

Voor individuele waardeoverdrachten in 2025 gold een rekenrente van 2,235%, terwijl in 2024 een rekenrente van 3,16% gold.

KOSTEN:

0%

PARTNERRELATIE:

De deelnemer wordt geacht een partner te hebben van een ander geslacht, waarbij de vrouw standaard 3 jaar jonger wordt verondersteld dan de man.

PARTNERFREQUENTIES:

Partnerfrequenties (hx/hy) waarvoor géén uitruil geldt in het kader van artikel 60 Pensioenwet (voorheen 2b PSW): Bij de bepaling van de factoren voor het nabestaandenpensioen wordt uitgegaan van een partnerfrequentie. Deze is als volgt:

Leeftijd	Hx Mannen	Hy Vrouwen
$x < 18$	0	0
$18 \leq x < 25$	$0,01 + 0,07 * (x-18)$	$0,05 + 0,10 * (y-18)$
$25 \leq x < 30$	$0,50 + 0,04 * (x-25)$	$0,75 + 0,02 * (y-25)$
$30 \leq x < 35$	$0,50 + 0,04 * (x-25)$	0,85
$35 \leq x < 50$	0,90	0,85
$50 \leq x \leq 68$	0,90	$0,85 - 0,01 * (y-50)$

INDIEN UITRUIL GELDT IN HET KADER VAN 60 PW:

Dezelfde frequenties zijn van toepassing waarbij de partnerfrequentie (hx/hy) op leeftijd 68 (bij pensioenleeftijd 68) op leeftijd 67 (bij pensioenleeftijd 67) of op leeftijd 65 (bij pensioenleeftijd 65) op 1 wordt gesteld.

10 AOW-bedragen

AOW-BEDRAGEN VOOR GEHUWDE

Datum	Basis	Vakantietoelag	All-in
1-1-2026¹	€ 26.930,88	€ 1.826,40	€ 28.757,28
1-7-2025 ¹	€ 26.495,28	€ 1.721,04	€ 28.216,32
1-1-2025 ¹	€ 25.956,00	€ 1.756,32	€ 27.712,32
1-7-2024 ²	€ 25.487,28	€ 1.343,04	€ 26.830,32
1-1-2024 ²	€ 25.010,40	€ 1.306,56	€ 26.316,96
1-7-2023 ³	€ 23.715,84	€ 1.304,16	€ 25.020,00
1-1-2023 ³	€ 23.252,64	€ 1.230,00	€ 24.482,64
1-7-2022 ⁴	€ 21.306,48	€ 1.188,24	€ 22.494,72
1-1-2022 ⁴	€ 20.992,56	€ 1.209,36	€ 22.201,92
1-7-2021 ⁵	€ 20.727,84	€ 1.219,20	€ 21.947,04
1-1-2021 ⁵	€ 20.583,12	€ 1.232,88	€ 21.816,00

AOW-BEDRAGEN VOOR ONGEHUWDE

Datum	Basis	Vakantietoelag	All-in
1-1-2026¹	€ 19.650,84	€ 1.278,60	€ 20.929,44
1-7-2025 ¹	€ 19.349,28	€ 1.204,68	€ 20.553,96
1-1-2025 ¹	€ 18.971,04	€ 1.229,52	€ 20.200,56
1-7-2024 ²	€ 18.771,00	€ 940,08	€ 19.711,08
1-1-2024 ²	€ 18.432,36	€ 914,40	€ 19.346,76
1-7-2023 ³	€ 17.437,80	€ 912,96	€ 18.350,76
1-1-2023 ³	€ 17.109,60	€ 861,24	€ 17.970,84
1-7-2022 ⁴	€ 15.702,72	€ 831,60	€ 16.534,32
1-1-2022 ⁴	€ 15.484,68	€ 846,48	€ 16.331,16
1-7-2021 ⁵	€ 15.304,68	€ 853,56	€ 16.158,24
1-1-2021 ⁵	€ 15.197,52	€ 863,16	€ 16.060,68

Deze bedragen zijn exclusief de structurele tegemoetkoming aan elke AOW-gerechtigde van:

¹ Per 1 januari 2025 is de inkomensondersteuning AOW (IOAOW) gestopt.

² € 5,50 bruto per maand

³ € 5,00 bruto per maand

⁴ € 26,38 bruto per maand

⁵ € 26,04 bruto per maand

11 ANW-bedragen

NABESTAANDENUITKERING

Datum	Bruto per maand	Vakantie-uitkering
1-1-2026 ¹	€ 1.646,72	€ 128,18
1-7-2025 ¹	€ 1.610,71	€ 121,70
1-1-2025 ¹	€ 1.573,58	€ 122,64
1-7-2024 ²	€ 1.529,53	€ 99,44
1-1-2024 ²	€ 1.493,51	€ 96,51
1-7-2023 ³	€ 1.425,54	€ 95,67
1-1-2023 ³	€ 1.398,11	€ 90,20
1-7-2022 ⁴	€ 1.280,83	€ 85,93
1-1-2022 ⁴	€ 1.263,61	€ 86,49
1-7-2021 ⁵	€ 1.250,16	€ 86,71
1-1-2021 ⁵	€ 1.244,91	€ 87,21

WEZENUITKERING

Datum	Tot 10 jaar		Van 10 tot 16 jaar		Van 16 tot 21 jaar	
	Bruto per maand	Vakantie-uitkering	Bruto per maand	Vakantie-uitkering	Bruto per maand	Vakantie-uitkering
1-1-2026 ¹	€ 526,95	€ 41,02	€ 790,43	€ 61,53	€ 1.053,90	€ 82,04
1-7-2025 ²	€ 515,43	€ 38,94	€ 773,14	€ 58,42	€ 1.030,85	€ 77,89
1-1-2025 ²	€ 503,55	€ 39,24	€ 755,32	€ 58,87	€ 1.007,09	€ 78,49
1-7-2024 ³	€ 489,45	€ 31,82	€ 734,17	€ 47,73	€ 978,90	€ 63,64
1-1-2024 ³	€ 477,92	€ 30,88	€ 716,88	€ 46,32	€ 955,85	€ 61,77
1-7-2023 ⁴	€ 456,17	€ 30,61	€ 684,26	€ 45,92	€ 912,35	€ 61,23
1-1-2023 ⁴	€ 447,40	€ 28,86	€ 671,09	€ 43,30	€ 894,79	€ 57,73
1-7-2022 ⁵	€ 409,87	€ 27,50	€ 614,80	€ 41,25	€ 819,73	€ 55,00
1-1-2022 ⁵	€ 404,36	€ 27,68	€ 606,53	€ 41,52	€ 808,71	€ 55,35
1-7-2021 ⁶	€ 400,05	€ 27,75	€ 600,08	€ 41,62	€ 800,10	€ 55,49
1-1-2021 ⁶	€ 398,37	€ 27,91	€ 597,56	€ 41,86	€ 796,74	€ 55,81

Deze bedragen zijn exclusief de structurele tegemoetkoming aan elke ANW-gerechtigde van:

¹ € 21,77 bruto per maand

² € 21,16 bruto per maand

³ € 20,91 bruto per maand

⁴ € 19,03 bruto per maand

⁵ € 17,90 bruto per maand

⁶ € 17,67 bruto per maand

12 WIA

Datum	Maximum dagloon voor uitkeringen	Maximum premieloon per jaar
1-1-2026	€ 304,25 x 261 dagen = € 79.409,25	€ 79.409,00 ¹
1-7-2025	€ 297,82 x 261 dagen = € 77.731,02	€ 75.864,00 ²
1-1-2025	€ 290,67 x 261 dagen = € 75.864,87	€ 75.864,00 ²
1-7-2024	€ 282,95 x 261 dagen = € 73.849,95	€ 71.628,00 ³
1-1-2024	€ 274,44 x 261 dagen = € 71.628,84	€ 71.628,00 ³
1-7-2023	€ 264,57 x 261 dagen = € 69.052,77	€ 66.956,00 ⁴
1-1-2023	€ 256,54 x 261 dagen = € 66.956,94	€ 66.956,00 ⁴
1-7-2022	€ 232,90 x 261 dagen = € 60.786,90	€ 59.706,00 ⁵
1-1-2022	€ 228,76 x 261 dagen = € 59.706,36	€ 59.706,00 ⁵
1-7-2021	€ 225,57 x 261 dagen = € 58.873,77	€ 58.311,00 ⁶
1-1-2021	€ 223,40 x 261 dagen = € 58.307,40	€ 58.311,00 ⁶

¹ per januari 2026 is het bijbehorende dagloon € 305,41 per dag

² per januari 2025 is het bijbehorende dagloon € 291,78 per dag

³ per januari 2024 is het bijbehorende dagloon € 275,49 per dag

⁴ per januari 2023 is het bijbehorende dagloon € 257,52 per dag

⁵ per januari 2022 is het bijbehorende dagloon € 229,63 per dag

⁶ per januari 2021 is het bijbehorende dagloon € 224,27 per dag

13 Minimumloon

Jaar	Per uur (36 uur tot 2024)	Per week	Per maand	Per jaar	Per jaar incl. vakantietoeslag
1-1-2026*	€ 14,71				
1-7-2025*	€ 14,40				
1-1-2025*	€ 14,06				
1-7-2024*	€ 13,68				
1-1-2024*	€ 13,27				
1-7-2023	€ 12,79	€ 460,40	€ 1.995,00	€ 23.940,00	€ 25.855,20
1-1-2023	€ 12,40	€ 446,40	€ 1.934,40	€ 23.212,80	€ 25.069,92
1-7-2022	€ 11,26	€ 405,30	€ 1.756,20	€ 21.074,40	€ 22.760,40
1-1-2022	€ 11,06	€ 398,10	€ 1.725,00	€ 20.700,00	€ 22.356,00
1-7-2021	€ 10,91	€ 392,55	€ 1.701,00	€ 20.412,00	€ 22.044,96
1-1-2021	€ 10,80	€ 388,80	€ 1.684,80	€ 20.217,60	€ 21.835,08

* Op 1 januari 2024 is het wettelijk minimumuurloon ingevoerd. Dat is het brutominimumloon per uur. Er zijn geen vaste minimum maand-, week- en daglonen meer.

14 Grenzen van afkoop

Jaar	Afkoopgrens
2026	€ 632,63
2025	€ 613,52
2024	€ 592,51
2023	€ 594,89
2022	€ 520,35
2021	€ 503,24

15 Fiscaal minimale franchise

Jaar	Minimum franchise bij opbouw eindloon (EL) en middelloon (ML)						Wijze van berekening ¹ geldend voor de kolom ML en EL
	Eindloon (EL)			Middelloon (ML)			
	EL ≤ 1,483%	1,483% < EL ≤ 1,570%	EL ≤ 1,657%	ML ≤ 1,701%	1,701% < ML ≤ 1,788%	ML ≤ 1,875%	
2026	€ 17.321,-	€ 19.554,-	€ 21.694,-	€ 15.308,-	€ 17.283,-	€ 19.172,-	Bruto p. mnd: € 1.122,12 Vak.Uitk p. mnd: € 76,10
2025	€ 16.692,-	€ 18.843,-	€ 20.906,-	€ 14.752,-	€ 16.655,-	€ 18.475,-	Bruto p. mnd: € 1.081,50 Vak.Uitk p. mnd: € 73,18
2024	€ 15.852,-	€ 17.894,-	€ 19.853,-	€ 14.009,-	€ 15.816,-	€ 17.545,-	Bruto p. mnd: € 1.042,10 Vak.Uitk p. mnd: € 54,44
2023	€ 14.747,-	€ 16.647,-	€ 18.470,-	€ 13.033,-	€ 14.714,-	€ 16.322,-	Bruto p. mnd: € 968,86 Vak.Uitk p. mnd: € 51,25
2022	€ 13.373,-	€ 15.096,-	€ 16.749,-	€ 11.819,-	€ 13.343,-	€ 14.802,-	Bruto p. mnd: € 874,69 Vak.Uitk p. mnd: € 50,39
2021	€ 13.141,-	€ 14.834,-	€ 16.458,-	€ 11.614,-	€ 13.111,-	€ 14.544,-	Bruto p. mnd: € 857,63 Vak.Uitk p. mnd: € 51,37

Jaar	Minimum franchise bij Pensioenregelingen Wet toekomst pensioenen			Wijze van berekening ¹
	premie ≤ 27,216%	27,216% < premie ≤ 28,608%	premie ≤ 30%	
2026	€ 15.308,-	€ 17.283,-	€ 19.172,-	Bruto p. mnd: € 1.122,12 Vak.Uitk p. mnd: € 76,10
2025	€ 14.752,-	€ 16.655,-	€ 18.475,-	Bruto p. mnd: € 1.081,50 Vak.Uitk p. mnd: € 73,18
2024	€ 14.009,-	€ 15.816,-	€ 17.545,-	Bruto p. mnd: € 1.042,10 Vak.Uitk p. mnd: € 54,44
2023	€ 13.033,-	€ 14.714,-	€ 16.322,-	Bruto p. mnd: € 968,86 Vak.Uitk p. mnd: € 51,25

¹ Vanaf 2015 is de berekening als volgt: gehuwden-AOW inclusief vakantietoeslag per maand maal 12. Deze uitkomst vermenigvuldigen met 100/75 voor middelloonregelingen en WTP en met 100/66,28 voor eindloonregelingen.

16 Maximaal pensioengevend loon

Jaar	Pensioenopbouw tot maximaal
2026	€ 137.800,-
2025	€ 137.800,-
2024	€ 137.800,-
2023	€ 128.810,-
2022	€ 114.866,-
2021	€ 112.189,-

17 Belastingen

BELASTINGEN 2026

Schijf	Loon op jaarbasis	Loonbelasting/Premie volksverzekeringen	
		Jonger dan AOW-leeftijd	AOW leeftijd en ouder
1	t/m € 38.883 ¹	35,75%	17,85%
2	€ 38.883 ¹ t/m € 78.426	37,56%	37,56%
3	Meer dan € 78.426	49,50%	49,50%

¹ Voor mensen geboren vóór 1 januari 1946 is dit bedrag € 41.123.

Het tarief in de tweede en derde schijf bestaat geheel uit loonbelasting. Het tarief van de eerste schijf is als volgt samengesteld:

Schijf	Premiesoort	Loonbelasting/Premie volksverzekeringen	
1	Premie AOW	17,90%	n.v.t.
	Premie ANW	0,10%	0,10%
	Premie WLZ ¹	9,65%	9,65%
	Loonbelasting	8,10%	8,10%
	Totaal	35,75%	17,85%

BELASTINGEN 2025

Schijf	Loon op jaarbasis	Loonbelasting/Premie volksverzekeringen	
		Jonger dan AOW-leeftijd	AOW leeftijd en ouder
1	t/m € 38.441 ¹	35,82%	17,92%
2	€ 38.441 ¹ t/m € 76.817	37,48%	37,48%
3	Meer dan € 76.817	49,50%	49,50%

¹ Voor mensen geboren vóór 1 januari 1946 is dit bedrag € 40.502.

Het tarief in de tweede en derde schijf bestaat geheel uit loonbelasting. Het tarief van de eerste schijf is als volgt samengesteld:

Schijf	Premiesoort	Loonbelasting/Premie volksverzekeringen	
1	Premie AOW	17,90%	n.v.t.
	Premie ANW	0,10%	0,10%
	Premie WLZ ¹	9,65%	9,65%
	Loonbelasting	8,17%	8,17%
	Totaal	35,82%	17,92%

BELASTINGSCHIJVEN 2024

Schijf	Loon op jaarbasis	Loonbelasting/Premie volksverzekeringen	
		Jonger dan AOW-leeftijd	AOW leeftijd en ouder
1	t/m € 38.098 ¹	36,97%	19,07%
2	€ 38.098 ¹ t/m € 75.518	36,97%	36,97%
3	Meer dan € 75.518	49,50%	49,50%

¹ Voor mensen geboren vóór 1 januari 1946 is dit bedrag € 40.021.

Het tarief in de tweede en derde schijf bestaat geheel uit loonbelasting. Het tarief van de eerste schijf is als volgt samengesteld:

Schijf	Premiesoort	Loonbelasting/Premie volksverzekeringen	
1	Premie AOW	17,90%	n.v.t.
	Premie ANW	0,10%	0,10%
	Premie WLZ ¹	9,65%	9,65%
	Loonbelasting	9,32%	9,32%
	Totaal	36,97%	19,07%

BELASTINGSCHIJVEN 2023

Schijf	Loon op jaarbasis	Loonbelasting/Premie volksverzekeringen	
		Jonger dan AOW-leeftijd	AOW leeftijd en ouder
1	t/m € 37.149 ¹	36,93%	19,03%
2	€ 37.149 ¹ t/m € 73.031	36,93%	36,93%
3	Meer dan € 73.031	49,50%	49,50%

¹ Voor mensen geboren vóór 1 januari 1946 is dit bedrag € 38.703.

Het tarief in de tweede en derde schijf bestaat geheel uit loonbelasting. Het tarief van de eerste schijf is als volgt samengesteld:

Schijf	Premiesoort	Loonbelasting/Premie volksverzekeringen	
1	Premie AOW	17,90%	n.v.t.
	Premie ANW	0,10%	0,10%
	Premie WLZ ¹	9,65%	9,65%
	Loonbelasting	9,28%	9,28%
	Totaal	36,93%	19,03%

BELASTINGSCHIJVEN 2022

Schijf	Loon op jaarbasis	Loonbelasting/Premie volksverzekeringen	
		Jonger dan AOW-leeftijd	AOW leeftijd en ouder
1	t/m € 35.472 ¹	37,07%	19,17%
2	€ 35.472 ¹ t/m € 69.398	37,07%	37,07%
3	Meer dan € 69.398	49,50%	49,50%

¹ Voor mensen geboren vóór 1 januari 1946 is dit bedrag € 36.409.

Het tarief in de tweede en derde schijf bestaat geheel uit loonbelasting. Het tarief van de eerste schijf is als volgt samengesteld:

Schijf	Premiesoort	Loonbelasting/Premie volksverzekeringen	
1	Premie AOW	17,90%	n.v.t.
	Premie ANW	0,10%	0,10%
	Premie WLZ ¹	9,65%	9,65%
	Loonbelasting	9,42%	9,42%
	Totaal	37,07%	19,17%

¹ Vanaf 2015 WLZ (Wet Langdurige Zorg), tot en met 2014 AWBZ (Algemene Wet Bijzondere Ziektekosten).

BELASTINGSCHIJVEN 2021

Schijf	Loon op jaarbasis	Loonbelasting/Premie volksverzekeringen	
		Jonger dan AOW-leeftijd	AOW leeftijd en ouder
1	t/m € 35.129 ¹	37,10%	19,20%
2	€ 35.129 ¹ t/m € 68.507	37,10%	37,10%
3	Meer dan € 68.507	49,50%	49,50%

¹ Voor mensen geboren vóór 1 januari 1946 is dit bedrag € 35.941.

Het tarief in de tweede en derde schijf bestaat geheel uit loonbelasting. Het tarief van de eerste schijf is als volgt samengesteld:

Schijf	Premiesoort	Loonbelasting/Premie volksverzekeringen	
1	Premie AOW	17,90%	n.v.t.
	Premie ANW	0,10%	0,10%
	Premie WLZ ¹	9,65%	9,65%
	Loonbelasting	9,45%	9,45%
	Totaal	37,10%	19,20%

¹ Vanaf 2015 WLZ (Wet Langdurige Zorg), tot en met 2014 AWBZ (Algemene Wet Bijzondere Ziektekosten).

18 Premiepercentages

Jaar	AOW	ANW	WLZ	Totaal	Te betalen over maximaal	Algemene heffingskorting
2026	17,90%	0,10%	9,65%	27,65%	€ 38.883,-	€ 3.115,-
2025	17,90%	0,10%	9,65%	27,65%	€ 38.441,-	€ 3.068,-
2024	17,90%	0,10%	9,65%	27,65%	€ 38.098,-	€ 3.362,-
2023	17,90%	0,10%	9,65%	27,65%	€ 37.149,-	€ 3.070,-
2022	17,90%	0,10%	9,65%	27,65%	€ 35.472,-	€ 2.888,-
2021	17,90%	0,10%	9,65%	27,65%	€ 35.129,-	€ 2.837,-

19 Wettelijke rente

Sinds 1 december 2002 zijn er twee soorten wettelijke rente:

1. De wettelijke rente die we ook daarvoor al kenden: deze blijft gelden voor niet-handelstransacties (bijvoorbeeld een transactie tussen een winkelier en een consument) (artikel 6: 119 en 6:120 lid 1 BW)
2. De wettelijke rente voor handelstransacties die voortvloeit uit een recente Europese richtlijn (art. 6:119a en 120 lid 2 BW)

Wettelijke rente voor niet-handelstransacties

De wettelijke rente is de rente die verschuldigd is als vergoeding voor vertragingsschade bij een verbintenis tot betaling van geldschulden.

Wettelijke rente voor handelstransacties

De wettelijke rente voor handelstransacties wordt telkens voor een half jaar bepaald op basis van de marginale toewijzigingsrente die de ECB heeft toegepast voor de meest recente basisherfinancieringstransactie die heeft plaatsgevonden vóór 1 januari respectievelijk 1 juli van elk jaar, vermeerderd met 8 procentpunten (tot 16-03-2013 was dit 7 procentpunten). Een handelstransactie is een overeenkomst op grond waarvan goederen of diensten tegen vergoeding worden geleverd en waarbij partij zijn natuurlijke personen die een onderneming drijven of een beroep uitoefenen en/of rechtspersonen. De rente gaat in de meeste gevallen meteen lopen als de betalingstermijn is verstreken.

Wettelijke rente voor niet-handelstransacties

Datum	Wettelijke rente voor niet-handelstransacties
1-1-2026	4%
1-1-2025	6%
1-1-2024	7%
1-1-2023	4%
1-1-2022	2%
1-1-2021	2%

Wettelijke rente voor handelstransacties

Datum	Wettelijke rente voor handelstransacties
1-7-2025	10,15%
1-1-2025	11,15%
1-7-2024	12,25%
1-1-2024	12,50%
1-1-2023	10,50%
1-1-2022	8,00%
1-1-2021	8,00%

Prof. E.M. Meijerslaan 5
1183 AV Amstelveen
Postbus 75201
1070 AE Amsterdam
T 088 543 30 00
F 088 543 30 01

Towers Watson Netherlands B.V.
Handelsregister Amsterdam nr: 34308104.

Op alle door ons geleverde diensten zijn algemene voorwaarden van toepassing. De algemene voorwaarden liggen op onze kantoren ter inzage en worden u desgewenst toegezonden. Ook zijn ze beschikbaar via [towerswatson.nl/voorwaarden](https://www.towerswatson.nl/voorwaarden).

Copyright © 2026 WTW. Alle rechten voorbehouden.

[wtwco.com](https://www.wtwco.com)

Over WTW

Bij WTW bieden we datagedreven, op inzicht gebaseerde oplossingen op het gebied van mensen, risico en kapitaal. Door gebruik te maken van wereldwijd inzicht en lokale expertise van onze collega's in 140 landen en markten, helpen wij organisaties hun strategie aan te scherpen, de veerkracht van de organisatie te vergroten, hun personeel te motiveren en prestaties te maximaliseren. Door samen met onze klanten te werken, ontdekken wij kansen voor duurzaam succes - en bieden een 'perspective that moves you'.